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Štítky

Institut českého venkova
kniha
Přátelé, ode dneška mám v nabídce třetí a na delší dobu poslední
knihu, která se tak či onak dotýká zemědělství. Tentokrát jejím autorem
nejsem já, ale moje schovanka Tonička. Když jsem před rokem začal
pracovat na vydání knihy, přinesla mi několik zemědělských malůvek.
Prý, aby v knize nebyl prázdný prostor mezi kapitolami. Malůvky se mi
zalíbily a tak jsem ji povzbuzoval, aby v tom pokračovala. Věděl jsem,
že bude ještě druhá kniha, kde bude také zapotřebí oddělit kapitoly.

Tonička v kreslení pokračovala celý rok. Její umělecká duše si brala
inspiraci z pro mě nečekaných situací a slovních hříček, její oči v
hemžení na mém dvorku viděly úplně něco jiného, než co jsem viděl
já… Tak trochu byla jako Alenka za zrcadlem, která v běžné sedlácké
rutině nacházela něco, co nikdo jiný neviděl. Nakonec přidala ještě
trochu veršotepectví a kniha byla na světě.

Je to její kniha. Holka to v životě nemá lehké a jak o sobě sama říká, je
nízkorozpočtová a má malou spotřebu. Od patnácti let si přivydělává
na brigádách a za vydělané peníze si nekupuje nový telefon, ale platí si
z toho obědy ve škole nebo řidičský kurz. Za autorský honorář si prý
koupí jakési digitální malířské plátno, které jí umožní kreslit rovnou v
jedničkách a nulách.
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Výsledek je možné si ode dneška předobjednávat. Kniha se právě
vyrábí někde v tiskárně a podle všech slibů ji budu mít doma nejpozději
18. prosince. Je tedy vysoká pravděpodobnost, že vám ji v posledním
vánočním týdnu stihneme doručit, abyste ji mohli někomu zabalit pod
stromeček. Chystáme si kvůli tomu klidně i noční směnu.

Pokud si ke třetí knize objednáte ještě něco dalšího z nabídky, pošleme
vám to všechno dohromady, až tato třetí kniha bude.

Do nabídky jsme přidali ještě i samolepky na auto a malé placky
(odznáčky) “ Čtu Vidlákovy kydy.“ Víc reklamních předmětů už přidávat
nebudu. Knihy, trička, odznáčky, samolepky. Vidlákovy kydy nebudou
Amazon. Pořád to beru tak, že podporu dostávám za své každodenní
psaní a jsem rád, že se vám mohu revanšovat. Princip „nákupu“ také
zůstane stejný. Každý, kdo mě podpoří a pošle dar Institutu českého
venkova, si může vybrat odměnu.

Pro všechny, kdo mě čtou na fejsbůku, mám ještě jeden dáreček
zdarma. Možnost úpravy profilové fotky s vidláckým logem. Na stránce
si nahrajete svojí fotku, přidáte si logo a ono vám to spojí dohromady.
Odkaz zde: https://www.vidlakovykydy.cz/znamka/

Na příští rok chystám dvě knihy. O válce na Ukrajině a protivládních
protestech, kterými bych rád zdokumentoval období, které je s každými
dalšími volbami v Evropě stále přelomovější. Tak moc, že se náš
premiér už dočkal nápoje s názvem „Fialový hnus,“ v Holandsku
vyhrála „krajní pravice,“ na Slovensku je u moci konzervativní levice,
AfD je silná nejen v zemích bývalé NDR, ale i v Bavorsku… Další bude
Rakousko. Již brzy ve vašich kinech.

Speciálně pro čtenáře Litterate chystám knihu básniček od našeho
věrného diskutéra, čtenáře a barda Ládika.

https://www.vidlakovykydy.cz/znamka/
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Před dokončením je také nový vzhled a nový redakční systém
Vidlákových kydů i Litterate. Doufám, že o vánocích pro vás budu mít
ještě několik dalších dárků. Ale nebudu prozrazovat, abych nekazil
překvapení.

Děkuji všem, kdo mi zachováváte přízeň. Přítele poznáš v nouzi a já
jsem rád, že jsem jich poznal tolik. Za poslední rok jsem zažil naději i
beznaděj, výhry i prohry, chiméry i realitu. Zjistil jsem, že není všechno
zlato, co se třpytí, ale našel jsem také ohromné množství velkorysosti u
lidí, od kterých bych to nečekal. Pořád se snažím v každém politickém
snažení najít to nejlepší a pořád jsem ohledně toho dobrého v lidech
větší optimista, než většina tohoto národa. Pořád mým vzorem není ani
Trump, ani Masaryk, ani Putin ani Petr Veliký, ani Jan Žižka, ba
dokonce ani Orbán. Mým vzorem je Benjamin Franklin. Neberu si
příklad z Dimitrije Donského, ale z Dimitrije Požarského. Tak to vždycky
bylo a tak to vždycky bude.

U Vidláka jsou stále otevřené dveře pro každého člověka dobré vůle,
takže se stačí ohlásit, domluvit si termín a já vás u sebe rád přivítám.

Přátelé, pokud mě chcete podpořit v mém Vidláckém úsilí a podpořit
vlastní národní občanskou společnost, prosím pošlete dar Institutu
českého venkova. Každý, kdo pošle agentovné alespoň 350,- Kč, může
si na oplátku vyžádat knihy, trička, samolepky a odznaky z nabídky.
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Ajajaj..., a že o tom nic neříkali v naší TV...?

--------------------------------------------------------------

Jak FIALA “ŽEBRAL” V PEKINGU, a jakou lekci mu Číňané před
pár dny udělili
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Včera 5 zemí EU, (Německo, Francie, Španělsko, Itálie a Holandsko),
slavnostně vybubnovalo do světa, že od 1. prosince 2023 nebudou
jejich občané k 15 denní návštěvě Číny potřebovat žádné vízum!
12. listopadu slavnostně vytroubila lucemburská státní média, že z
místního malého letiště Findel, na kterém se ještě nastupuje do
letadel z autobusů, budou 1. prosince zahájeny přímé lety do Číny!

Do Číny se po zrušení letů způsobených pandemií COVID opět létá
takřka ze všech významných letišť Evropy, s výjimkou letiště Václava
Havla. Lucemburské letiště Findel odbavilo před pandemií 4 miliony
pasažérů, pražské letiště 18 milionů pasažérů. Přesto se nyní z letiště
Findel létá do Číny a z Prahy ne! A žádný vysoký lucemburský
politik přitom nemusel v Číně žebrat, jako nechal před pár dny
Fiala, aby se linka zprovoznila!! Letecké linky z Evropy do Číny a
zrušená víza pro vstup do Číny pro občany vybraných zemí EU
jsou jen vrcholkem ledovce, jak hluboko se česko-čínské vztahy
propadly, díky řádění Pekarové-Adamové z TOP-09, Miloše
Vystrčila z ODS, a Pirátů Lipavského, Bartoše a Hříba!

Podíváme-li se na časovou osu, budeme se divit!

Ve středu 1. listopadu Petr Fiala po jednání se šéfem koncernu VW
oznámil, že gigafaktory se v ČR stavět nebude!

Ve čtvrtek 2. listopadu se v Pekingu setkal poradce premiéra Fialy
pro národní bezpečnost Pojar a šéf tajné služby Posolda s nejvyšším
představitelem Číny pro zahraniční politiku Wang Yi, a Čína výslovně
oficiálně uvedla, že schůzka se konala na naléhavou žádost české
strany!!

Čínská média o schůzce spekulovala, že na schůzce Češi žadonili,
aby Peking zase obnovil lety do Prahy, které jsou pozastaveny z
důvodů návštěv českých protičínských politiků na Tchaj-wanu, a
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že Češi souhlasili, že už zase podporují politiku jediné Číny!!
Česká vláda obsah schůzky raději ani příliš nekomentovala!….

...Nyní Číňané opět míří do Evropy, jen ne do ČR! Prohnaní západní
politici poštvali na Peking naivní české Tchajwance, a teď spokojeně
sklízejí úrodu, jak čínské turisty, a miliardy EUR, které přivážejí, tak
čínské investice do moderních továren v západní EU! Dokonce i
lucemburské letiště Findel, kterému se místní občané trvale posmívají,
za zaostalé odbavování pasažérů, bude mít přímou linku do Číny!

Výsledek několikaleté činnosti party českých Tchajwanců je tak
jediný, místo ČR shrábnou čínské miliardy země Západní EU, a
výhoda získaná díky pragmatickému přístupu Miloše Zemana k
Číně je tak navždy ztracena.

A ještě se teď z Prahy létá potupně žadonit do Číny, a čeští
Tchajwanci, aby si zachránili svá teplá poslanecká bidla, trapně
mlčí. Pryč s takovými licoměrnými politiky, kterým jde jen o vlastní
koryta! Na příkladu bezvízového styku s Čínou a obnovených
letech i při podlézání v přitahování čínských investic opět vidíte,
že proklamovaná evropská rovnost a solidarita, platí jen pro
vybrané země Západní EU.

(M. Svatoš na Telegramu 25. listopadu 2023👉 @cz24news)
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Napadá vás, o čem se mohli bavit 45 minut mezi 4 očima?

Berset sichert Selenskyj "langfristig" Unterstützung zu - Berset slibuje
Zelenskému "dlouhodobě" podporu

Sociální demokrat Alain Berset, letos dobrovolně odstupující prezident
pro rok 2023 a od roku 2011 člen 7-členné kolektivně jednající
švýcarské vlády bez premiéra - Spolkové rady, složené v
rámci konkordanční demokracie ze zástupců 4 nejsilnějších politických
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stran v poměru kouzelné formule 2:2:2:1, jednal v sobotu v Kyjevě se
Zelenským, a to 45 minut mezi 4 očima. Byla to první lekce o
základech budování úspěšného systému polopřímé demokracie a
angažované neutrality?
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Vcelku jsem držel pěsti těm hladovkarum. Každý nepřítel mého
nepřítele je cenný, byť je jeho motivace jiná. Ukončení jejích protestu
na základě zrušení jakéhosi provolání, etosu, z jejich akce udělalo
panoptikum, a mně ušetřilo 2 Kčs za Dikobraz.
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